
Straling Biggekerke 

De straling in Biggekerke is nooit zo hoog geweest en wordt steeds extremer. 

Straling via o.a. HAARP en wifi (en in samenwerking met chemtrails). 

Wist je dat wifi is uitgevonden als wapen voor en door de Nederlandse Military? 

Om frequenties op individuen, of op grote schaal door mensen te jagen, om ze bijvoorbeeld heel 

angstig, of heel rustig en passief, of juist helemaal gek te maken en zo mensen als marionet te 

gebruiken, zodat ze tot extreme acties over gaan? Dit is wat er nu ook gebeurt. 

Zo zachtjes aan weten veel mensen wel dat wifi zeer schadelijk en zelfs dodelijk is. Amerikaans 

onderzoek heeft onlangs uitgewezen dat binnen een straal van 200 meter rond een 5G-mast, alle 

bijen dood neer vallen. 

En velen hebben nu al extreem veel last van straling zoals van wifi. Uit Nederlands onderzoek blijkt 

dat het hier in Nederland gaat om 3% van de bevolking. En dit was een paar jaar geleden toen de 

straling nog niet zo heftig was. Vele mensen worden ziek, zijn constant moe, slapen slecht, of 

worden juist extreem in slaap getrokken. Er ontstaan vele ziektes waarvan er veel ook enorm 

schadelijk en dodelijk zijn, waarvan de artsen niet weten wat er aan de hand is. Steeds meer kanker 

en andere dodelijke ziektes, steeds meer hartklachten, een geheugen wat steeds meer beschadigd 

word, en een ruis, piep of zoem in het hoofd of oor (je hoort straling). 

En uiteraard zijn dit maar de uitingen van wat er werkelijk gebeurt.  

Steeds meer uit het hart en in het hoofd, niet bij je passie, eigen schepping, creatie en gevoel kunnen 

komen. Of er ontstaan gevoelens die niet van jou lijken te zijn, maar van buiten komen. De ideale 

omstandigheden tot mind-control, macht over ons. Verdeeldheid tot en met. Zowel individueel, 

tussen hart en hoofd, als in het collectief. Dus zijn deze gedachten echt van jou? Of zijn het de 

frequenties die hiervoor zorgen? 

Omdat de straling overal steeds extremer is en wordt, zo ook in Biggekerke, en dit door veel 

mensen wordt ervaren, waar-genomen en waar-heid is, zou het goed zijn dat dit gestopt wordt. Het 

mag over zijn. De mishandelingen van machten over de Mens, Aarde, Alle Dieren en Leven mogen 

over zijn. Uiteraard gaan de machten dit niet voor ons doen, want het zijn niet voor niets machten. 

Zij hebben macht over Alle Leven en over de Mens (juist o.a. via dit). Voor hen bestaat geen 

gelijkwaardigheid en zij plaatsen zichzelf boven de mens, de dieren en de natuur. Zij willen 

controle over alle Leven en alle Levende wezens. Dit standpunt willen ze niet veranderen. Dus 

zullen ze deze macht, dit machtsmiddel 'straling' ook niet verminderen en zelf veranderen. Dus wat 

zullen en kunnen wij Mensen doen? 

Willen wij het steeds verder laten komen, tot nog extremere ziektes, doden en verdeeldheid? Zullen 

we steeds verder van onszelf, elkaar, natuur, onze essentie en alle Leven af staan? Of zullen wij 

Eenheid zijn? Gewoon heel open en eerlijk uitwisselen en samenkomen? Samen Zijn? Zonder 

veroordeling, zonder ongelijkwaardigheid en verdeeldheid? Waar alles en iedereen mag zijn en dus 

ook ge-uit, onderzocht en waar-genomen mag en kan worden? Zodat Waarheid Waar-Genomen 

wordt? En er dus Op-Lossingen komen? Kracht? 

Graag nodig ik je uit om zaterdag 12 augustus, om 13:00 uur, lekker in de natuur, bij het houten 

bankje bij de vijver tegenover de Kaasboer, in het nieuwe bos in Biggekerke, bijeen te komen. 

Lekker Levend en natuurlijk ervaringen en observaties over straling uitwisselen. Samenzijn met 

mensen die hier ook last van hebben, er zich bewust van zijn en er interesse in hebben. En zo tot 

Op-Lossingen komen. Actie dus. Spontaan zijn, zien en ervaren wat er gebeurd. 

Veel Vrijheid, Gezondheid en Liefde, 

....... 


